
Bilag til skolebestyrelsesmøde 22.08.2018 
 
Kære skoleledere  
 
Ifølge bekendtgørelsen om befordring af elever i folkeskolen ”skal kommunalbestyrelsen indhente udtalelse 
om ordningens nærmere tilrettelæggelse, herunder om ruter og opsamlingssteder, afgangstider og 
ventetider, fra de berørte skolebestyrelser.” 
 
Jeg vil derfor gerne bede jer om at sætte den lukkede skolebuskørsel på som et punkt på dagsordenen på et 
bestyrelsesmøde, så jeg kan få jeres udtalelser senest fredag d.31. august. 
Jeres udtalelser vil derefter blive forelagt Børne- og Ungdomsudvalget på mødet 18. september. 
Da skoleåret starter en uge senere end sidste år, og Børne- og Ungdomsudvalget mødes en uge før, er der 
desværre en kortere periode, hvor I kan nå at drøfte emnet i bestyrelsen. Næste møde i BUU ligger 
imidlertid først i oktober, så det er uhensigtsmæssigt at skubbe høringen hertil. 
Med denne advis før sommerferien håber jeg, at I kan nå at sætte emnet på dagsorden i bestyrelsen. 
 
Viser der sig nogle uhensigtsmæssigheder ved ruterne ved skoleårets start, så må vi selvfølgelig tage hånd 
om dem hurtigst muligt. 
 
I forhold til drøftelsen på bestyrelsesmødet skal I skelne imellem de lukkede skolebusruter, som 
tilrettelægges af Viborg Kommune, og de åbne ruter, som varetages af Midttrafik. 
 
 
Med venlig hilsen 
 
Annemette Kjærulff Carril 
Teamleder 
 


